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متن پرسش

سلام علیکم: استاد، حقیقتاً در زمانه فعلی می شود گفت حوزه های علمیه روند تحجر و بدور از

واقعیات زمانه را دنبال می کنند؟ آیا همچنان هنوز انتقادات شهید مطهری به حوزه ها مبنی بر اینکه

حوزه های علمیه در تولید علم دینی مبتنی بر واقعیات و ضرورت های جامعه ضعف اساسی دارند و

روند عقب ماندگی را دنبال می کنند؟ این سخنرانی آقای رحیم پور ازغدی هم که در فیضیه قم سال

پیش بیان کردند ریشه سکولاریسم در حوزه است هم کمی به ابهام من اضافه کرده و ذهنم رو نسبت

به تحجر و سکولار بودن حوزه درگیر کرده.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده به قشر طلبههای جوان و دانشجویانی که به حوزه آمدهاند امیدوارم،

هرچند گلهی آقای رحیمپور به جاست که حوزه در مسائل مبتلابهِ جامعه سرزنده نیست. ولی در هر

حال، در حالِ به نشاط آمدن است. موفق باشید


